
The illustrations and descriptions herein are applicable to production as of the date of this Technical Data Sheet.  Revised 10/26/22
The manufacturer reserves the right to, and does from time to time, make changes and improvements in designs and dimensions. © 2022 by Bobrick Washroom Equipment, Inc.

Technical Data
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MATERIALS:

Flange — 18-8, type-304, 22-gauge (0.8mm) satin finish stainless steel. 1/4" (6mm) 90° return for maximum rigidity.
Paper Towel Dispenser — 18-8, type-304, 22-gauge (0.8mm) satin finish stainless steel. All-welded construction. Equipped with 
two hinged towel retainers and a spring-loaded towel tray. Capacity: 300 C-fold or multifold paper towels.

OPERATION:

Paper towel dispenser accommodates C-fold and multifold paper towels without adjustment or adapters. Patented 
push‑through design allows loading from the top by pushing towels downward into dispenser through the two hinged towel 
retainers.
Designer's Notes: Housing below countertop to conceal paper towel dispenser is not included with unit — must be furnished 
by others. Paper towel dispenser may be mounted in vertical surfaces of countertop also, including aprons, skirts, or front of 
cabinets.

INSTALLATION:

Unit is designed for installation in countertop. Mount unit through a cutout specially ordered from countertop manufacturer 
or field cut. Dimensions of cutout are to be 12-1/4" wide x 4-1/2" high (310 x 115mm). Adjustable mounting tabs accommodate 
mounting thicknesses from 3/4" to 1-1/2" (19 to 38mm). For complete installation instructions, see Form No. 526-69, packed 
with each shipment; also available in advance on request.
NOTE: 17" (430mm) minimum clearance below mounting surface is required to allow for full extension of fully loaded towel 
tray.

SPECIFICATION:

Paper towel dispenser for mounting in countertops shall be type-304 stainless steel with all-welded construction; exposed 
surfaces shall have satin finish. Flange shall have 1/4" (6mm) 90° return. Paper towel dispenser shall be equipped with two 
hinged towel retainers and spring-loaded towel tray; capacity shall be 300 C-fold or multifold paper towels.

Countertop-Mounted Paper Towel Dispenser shall be Model B-526 of Bobrick Washroom Equipment, Inc., Clifton Park, New 
York; Jackson, Tennessee; and Los Angeles, California; Bobrick Washroom Equipment Company, Scarborough, Ontario; 
Bobrick Washroom Equipment Pty. Ltd., Australia; and Bobrick Washroom Equipment Limited, United Kingdom.

Rough Countertop Cutout
12-1/4" (310mm) wide
4-1/2" (115mm) high

3/4" to 1-1/2" (19 to 38mm) mounting thickness
17" (430mm) minimum clearance below mounting surface

TrimLineSeries™
COUNTERTOP PAPER 
TOWEL DISPENSER
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Handtuchfixierung
Papiertuchablage

Montagelaschen (4)

Die Abbildungen und Beschreibungen in diesem Dokument gelten für die Produktion zum Zeitpunkt der Veröffentlichung dieses technischen Datenblatts. Überarbeitet am 26/10/22
Der Hersteller behält sich das Recht vor, von Zeit zu Zeit Änderungen und Verbesserungen an Design und Abmessungen vorzunehmen und tut dies auch. ©2022 von Bobrick Washroom Equipment, Inc.

TrimLineSeries™
WASCHTISCH-

HANDTUCHSPENDER

Waschtischausschnitt
 Breite 310mm (12-1/4")

Höhe 115mm (4-1/2")
Tischplattenhöhe 19 bis 38mm (3/4" bis 1-1/2")

Mindestabstand unter Montageoberfläche 432mm (17")

MATERIALIEN:
Rahmen — Edelstahl, Typ 18/10 (1.4301), 0,8mm (22 Gauge), 6mm ( 1/4") hohe 90°-Abkantung für hohe Stabilität.
Papierhandtuchspender — Edelstahl, Typ 18/10 (1.4301), 0,8mm. Rundum geschweißte Konstruktion. Mit zwei Handtuchhaltern 
mit Scharnier und federbelastetem Papiertuchfach.

BEDIENUNG:
Der Papierhandtuchspender fasst C-gefaltete und mehrfachgefaltete Papiertücher ohne Umstellung oder Einsatz von 
Adaptern. Patentiertes Push‑through‑Design ermöglicht Einlegen der Handtücher von oben, indem die Handtücher einfach 
durch die beiden Scharnierehalter nach unten in den Behälter gedrückt werden.
Hinweis: Gehäuse zum Einbau unter dem Waschtisch und Verdecken des Papiertuchspenders nicht im Lieferumfang enthalten 
– bitte separat bei anderen Herstellern bestellen. Der Handtuchspender lässt sich auch in senkrechte Oberflächen von 
Waschtischen einschließlich Verkleidungen, Rahmen oder Gehäusevorderseiten einbauen.

INSTALLATION:
Die Einheit wird in Waschtische eingebaut. 430mm (17") Mindestabstand unterhalb der Montageoberfläche ist erforderlich. 
Die Einheit wird im Waschtischausschnitt befestigt, der gesondert beim Hersteller des Waschtischs bestellt oder direkt 
vor Ort ausgeschnitten wird. Die Ausschnittmaße betragen 310 x 115mm (B x H) (12-1/4" x 4-1/2"). Die verstellbaren 
Befestigungslaschen eignen sich für Befestigungsdicken von 19 bis 38mm (3/4" bis 1-1/2"). Die vollständige Installations-
anweisungen finden Sie in Formular Nr. 526-69, das jeder Lieferung beiliegt oder auf Anfrage auch vorab erhätlich ist.

TECHNISCHE BESCHREIBUNG:
Der Waschtisch-Handtuchspender aus Edelstahl, Typ 18/10 (1.4301), ist eine rundum geschweißte Konstruktion. 
Die Außenflächen sind matt geschliffen. Der Rahmen ist 6mm mit 90°, zwecks hoher Stabilität, abgekantet. Der 
Papierhandtuchspender verfügt über Zwei Scharnier-Handtuchhalter und ein federbelastetes Handtuchfach.
Fassungsvermögen: 300 C-gefaltete oder mehrfachgefaltete Papiertücher.

Der im Waschtisch befestigte Papierhandtuchspender hat die Modellnr. B-526 von Bobrick Washroom Equipment, 
Inc., Clifton Park, New York; Jackson, Tennessee; Los Angeles, Kalifornien; Bobrick Washroom Equipment Company, 
Scarborough, Ontario; Bobrick Washroom Equipment Pty. Ltd., Australien; und Bobrick Washroom Equipment Limited, 
Vereinigtes Königreich.


